
Göteborgs Bridgeförbund 2019-20

Protokoll

Styrelsemöte - 2
' Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: torsdag den 3 oktober 20L9, kl. 10.00

Närvarande: Ordf. Kalle Rasmusson, Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke Thunberg Björn Sörling, Bo

Wallmander, Alf Börjesson, Jan Jensen, Birgitta Lagnell och Bo Hillström.

Frånvarande: Birgit Peters6n

1. Mötets öppnande:

Kalle Rasmusson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen godkändes med tillägg under övriga punkter

3. Val av Justerare:

Birgitta Lagnell valdes till justerare.

4. Föregående protokoll nr L2

Godkändes och lades till handlingarna,

5. Underskrift av bokslutshandlingarna

Föregående års ledamöter skrev under handlingarna.

Bo Hillström ombesörjer att Sven-Olof Jarqvist också skriver under.

Revisorerna får tillgång till den underskrivna versionen.

5. Protokoll från konstituerande möte

Bosse skickar ett förslag till Alf, som inför nödiga kompletteringar.

7. Följder efter inbrottet i kassaskåpet

Jan och Kalle ser till att vi gör en skriftlig redovisning till försäkringsbolaget lF så att vi får så stor

täckning för våra kostnader som möjligt.

8. Samarbete med Rolfs Flyg och Buss



Bo Wallmander meddelade att Rolfs Flyg och Buss har tackat nej till det stora, omfattande förslag till
sponsrad tävling, som tidigare har diskuterats.

Vi får gå vidare med den modell, som vi hade i maj 20L9.

Björn återkommer med förslag till lämplig speldag.

Reklam för Rolfs Flyg och Buss på kortlekar är fortfarande intressant.

9. Lokalfrågan

Kalle informerade om läget.

Mötet med Platzer om kommande hyressättning har skjutits upp.

Företaget Lentab har fått i uppgift att undersöka vad det skulle kosta att bygga 1000 kvadratmeter
för GBFs räkning iett samarbetsprojekt med Högsbo Basket.

Diskussion förs med Göteborg Fritid om hur de kan hjälpa till.
Kontakter med Allmänna arvsfonden har visat, att de inte stöder pensionärsverksamhet.

10. 5ärskild satsning på pensionärer

Kalle föreslår att vi drar igång en snabbkurs för pensionärer.

För detta kan vi förmodligen få stöd från Göteborg Fritid. Kalle kontaktar Jan Hugosson och hör hur vi

kan vidare med detta.

Birgitta och Kalle kontaktar Arne Larsson och frågar hur han ser detta.
Birgitta ansvarar för detta arbete.

Birgitta har kontakt med ett par pensionärsföreningar och har för avsikt att intressera dem för en

sådan verksamhet.

11. Besök på klubbar utanför Bridgens Hus

Syftet med denna verksamhet är att visa intresse från GBFs sida och få medlemmar i dessa klubbar
att köpa andelar i Bridgens Vänner.

12. Diverse frågor

Björn skall slutföra genomgången av koder för larm och nycklar till Bridgens Hus.

I nybörjargrupper bör man ha ett standardsystem för budgivning, som alla förstår. Björn talar med

Arne Larsson om det.

Vi har tidigare uttryckt ett mål att öka antalet medlemmar med 5 %. Det har inte lyckats, men vi

tillhör ändå de distrikt, som har ökat antalet medlemmar.

Jan har engagerat ett städbolag, som skall hjälpa oss att hålla snyggt på toaletterna. I Bridgens Hus.

Deras första insats var till belåtenhet och vi siktar på att de anlitas en gång varannan månad.

13. Övriga frågor

Flera klubbar, exempelvis Svingeln och Onsdagsklubben, har problem med dålig omfattning hos sina

tävlingar.



Askims BK har för avsikt att ta över Svingelns speltid på torsdag förmiddag efter nyår. Styrelsen

ställde sig positiv till detta.

Gunnar tog upp frågan om att medelåldern hos våra medlemmar är 73 är. Vi måste därför bedriva en

verksamhet, som knyter yngre spelare till oss. Kalle tipsade om att en kontakt med Lerums BK kunde

vara värdefull.

Björn meddelade att 2 juniorer från Göteborg har bett om bidrag från GBF för att kunna vara med i

ett riksläger.

Beslut: De får vardera 700 kronor.'

Vi bör uppmuntra Cecilia Rimstedt, som deltog i det vinnande laget vid VM för damer.

Beslut: GBF sponsrar genom Kalles försorg en middag för två personer på någon trevlig restaurang.

Bosse gick igenom årsmötesprotokollet och bockade av ett par punkter, som har ekonomisk
betydelse. GBF bör mer och mer göra det möjligt för klubbar, lag och spelare att kunna betala med

swish.

Hyreskostnaderna för klubbar, som spelar i Bridgens Hus debiteras numerä på ett nytt sätt med

timdebitering.

14. Nästa möte

Onsdagen den 30 oktober klockan 14.00.

L5. Mötets avslutande:

Kalle Rasmusson avslutade mötet och tackade alla for visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:
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